

学校编号 School Code	学校名称 Name of School	学校地址 School Address 电话号码 Telephone No.	学校类别 School Type	资助类别 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 学位数目 No. of S1 DP	供参考用 For Reference Only
							2023/24学年 中一全年学费 2023/24 School Year S1 School Fee Per Annum
<b>(III) 新界 NEW TERRITORIES</b>							
555	天水围香岛中学 HEUNG TO MIDDLE SCHOOL (TIN SHUI WAI)	新界元朗天水围天晖路8号 8 TIN FAI ROAD, TIN SHUI WAI, YUEN LONG, NT 2650 0016	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	35	\$5,900
395	万钧伯裘书院 MAN KWAN PAK KAU COLLEGE	新界元朗天水围天华路51号 51 TIN WAH ROAD, TIN SHUI WAI, YUEN LONG, NT 2448 2960	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	134	\$6,000
415	基督教香港信义会心诚中学 FANLING LUTHERAN SECONDARY SCHOOL	新界粉岭马会道270号 270 JOCKEY CLUB ROAD, FANLING, NT 2670 0541	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	140	\$7,100
445	大埔三育中学 TAI PO SAM YUK SECONDARY SCHOOL	新界大埔大埔头径2号 2 TAI PO TAU DRIVE, TAI PO, NT 2665 3459	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	80	\$10,500
576	将军澳香岛中学 HEUNG TO SECONDARY SCHOOL (TSEUNG KWAN O)	新界将军澳调景岭勤学里4号 4 KAN HOK LANE, TIU KENG LENG, TSEUNG KWAN O, NT 2623 3039	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	45	\$6,990

在本手册内列出的中学于同一期间接受中一自行分配学位申请，日期为2024年1月2日至1月16日（包括首尾两日）。学生只可以向不多于两所在本手册内列出的中学申请，否则，其自行分配学位申请将会作废。其他注意事项，请参阅本手册第一节。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 2 January to 16 January 2024 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook. Otherwise, the DP applications will be rendered void. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

直接资助计划中学可收取学费。由于现阶段未能知悉有关学校2024/25学年的收费情况，本手册列出截至2023年11月学校在2023/24学年中一全年学费的资料，供家长参考。

Direct Subsidy Scheme secondary schools may be fee-charging. As the fees chargeable for the 2024/25 school year are not yet available at this stage, the information on school fees charged per annum for S1 in the 2023/24 school year as at November 2023 has been listed for parents' reference.

直接资助计划中学录取的中一学生在完成中三课程后可在原校升读中四，而不会获教育局中央安排其他学校的资助中四学位。

S1 students admitted to Direct Subsidy Scheme secondary schools may be promoted to S4 in their own schools upon completion of S3 and will not be centrally placed to S4 in other schools subvented by the Education Bureau.

本手册的印刷版及网上版如有分别，以网上版为准。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.